
Temat:

Wielkanoc – nowe życie

w Chrystusie



Zmartwychwstanie Chrystusa nadało 

sens wierze chrześcijan i otworzyło 

ludziom drogę do życia wiecznego. Dzięki 

temu, że Jezus zmartwychwstał, 

zmartwychwstaną wszyscy, którzy należą 

do Niego przez chrzest. Jest to 

fundamentalna prawda naszej wiary.



„Maria Magdalena (…) stała przed grobem, płacząc. A kiedy [tak] płakała,

nachyliła się do grobu i ujrzała dwóch aniołów w bieli, siedzących tam, gdzie 

leżało ciało Jezusa – jednego w miejscu głowy, drugiego w miejscu nóg. I rzekli 

do niej: «Niewiasto, czemu płaczesz?» Odpowiedziała im: «Zabrano Pana mego 

i nie wiem, gdzie Go położono». Gdy to powiedziała, odwróciła się i ujrzała 

stojącego Jezusa, ale nie wiedziała, że to Jezus. Rzekł do niej Jezus: 

«Niewiasto, czemu płaczesz? Kogo szukasz?» Ona zaś, sądząc, że to jest 

ogrodnik, powiedziała do Niego: «Panie, jeśli ty Go przeniosłeś, powiedz mi, 

gdzie Go położyłeś, a ja Go zabiorę». Jezus rzekł do niej:

«Mario!» A ona, obróciwszy się, powiedziała do Niego po hebrajsku: 

«Rabbuni», to znaczy: [Mój] Nauczycielu! Rzekł do niej Jezus: «Nie zatrzymuj 

Mnie, jeszcze bowiem nie wstąpiłem do Ojca. Natomiast udaj się do moich 

braci i powiedz im: ‘Wstępuję do Ojca mego i Ojca waszego oraz do Boga mego 

i Boga waszego’». Poszła Maria Magdalena i oznajmiła uczniom: «Widziałam 

Pana», i co jej powiedział”.

(J 20,11-18)

Przeczytaj tekst Ewangelii:



Zastanów się:

Jak Maria Magdalena zachowywała się przed rozpoznaniem Jezusa i potem?

Na podstawie Ewangelii uzupełnij poniższą tabelkę. Wykonaj ją 

w zeszycie.

MARIA MAGDALENA

przed rozpoznaniem Jezusa po rozpoznaniu Jezusa

 stała przed ………………………….  przestała ………………………………

 płakała  nazwała Jezusa ……………………

 myślała, ………………………………..  poszła z nowiną do ………………

 nie wierzyła w ……………………..  uwierzyła w …………………………



„Maria wyobraża każdego z nas. Tak jak ona, biegamy na oślep 

we wszystkich kierunkach, każdy sam z poczuciem pustki; 

płacząc i skarżąc się; szukając śmierci Jezusa, który żył dwa 

tysiące lat temu. Ona szuka Jezusa, ale to On ją znajduje i woła 

po imieniu. Podobnie każdy z nas pragnie być odnalezionym i 

wezwanym po imieniu” (Jean Vanier).



Każdy z nas został niegdyś wezwany po imieniu. Był to moment, 

kiedy rozpoczęło się dla nas nowe życie z Chrystusem 

zmartwychwstałym.

W sakramencie chrztu świętego otrzymaliśmy nowe życie, które 

nigdy się nie kończy.

Chrzest jest początkiem nowego życia. W nim Jezus obdarza 

nas nieśmiertelnością, która jest szczęśliwym przebywaniem w 

obecności Boga. Dzięki temu, że zostaliśmy ochrzczeni, mamy 

nadzieję na życie wieczne.



Przeczytaj poniższe teksty i odpowiedz w zeszycie na pytania:

„Człowiek ma różnorakie nadzieje, małe i większe – różne w różnych 

okresach życia. Czasami może się wydawać, że spełnienie jednej z tych 

nadziei zadowoli go całkowicie i że nie będzie potrzebował innych 

nadziei. W młodości może to być nadzieja na wielką i zaspokajającą 

miłość; nadzieja na zdobycie pozycji, odniesienie takiego czy innego 

sukcesu określającego przyszłe życie. Kiedy jednak te nadzieje

spełniają się, okazuje się z całą wyrazistością, że w rzeczywistości to 

nie było wszystko.

Staje się ewidentne, że człowiek potrzebuje innej nadziei, która idzie 

dalej”.

„Kto nie zna Boga, chociaż miałby wielorakie nadzieje, w gruncie rzeczy 

nie ma nadziei, (…). Prawdziwą, wielką nadzieją człowieka, która 

przetrwa wszelkie zawody, może być tylko Bóg – Bóg, który nas 

umiłował i wciąż nas miłuje «aż do końca», do ostatecznego «wykonało 

się!» (por. J 13,1; 19,30)”.                   (Benedykt XVI, Encyklika „Spe salvi”, 30, 27)

1. Co może być nadzieją człowieka?

2. Dlaczego spełnienie się ziemskich nadziei nie zaspokaja potrzeb 

duchowych człowieka?

3. Jaka nadzieja jest źródłem życia wiecznego?



„Pierwszym istotnym miejscem uczenia się nadziei jest modlitwa. Jeśli 

nikt mnie już więcej nie słucha, Bóg mnie jeszcze słucha. Jeśli już nie 

mogę z nikim rozmawiać, nikogo wzywać, zawsze mogę mówić do 

Boga. Jeśli nie ma już nikogo, kto mógłby mi pomóc — tam, gdzie 

chodzi o potrzebę albo oczekiwanie, które przerastają ludzkie 

możliwości trwania w nadziei – On może mi pomóc. Gdy jestem

skazany na całkowitą samotność… ale modlący się nigdy nie jest 

całkowicie samotny”.                                (Benedykt XVI, Encyklika „Spe salvi”, 32)

4. Co jest istotnym miejscem uczenia się nadziei?

5. W jakich sytuacjach Bóg jest z nami?

6. Co to znaczy, że modlący się nigdy nie jest samotny?



Nadzieja jest elementem życia każdego człowieka. Ludzkie nadzieje 

są ważne, bo tworzą codzienność, jednak nie możemy pozostać tylko 

przy nich, ponieważ nadają one sens życiu tylko na jakiś czas. 

Człowiek potrzebuje czegoś więcej – nadziei, która kieruje go w 

stronę wieczności, w stronę Boga, która nadaje sens całemu 

naszemu życiu. Tą nadzieją jest życie w miłości Boga, które 

rozpoczęło się na chrzcie świętym. Nadzieje pokładane w ludziach 

zawodzą, kończą się nadzieje w pokładane w marzeniach. Jedyną 

stałą i niezawodną nadzieją chrześcijanina jest Jezus Chrystus.

Jeśli Chrystus nie zmartwychwstał, daremne jest nasze nauczanie, 

próżna jest także wasza wiara. (…) Tymczasem jednak Chrystus 

zmartwychwstał jako pierwszy spośród tych, co pomarli. (…) 

Chrystus jako pierwszy, potem ci, co należą do Chrystusa, w 

czasie Jego przyjścia. Wreszcie nastąpi koniec, gdy przekaże 

królowanie Bogu i Ojcu i gdy pokona wszelką Zwierzchność, 

Władzę i Moc.

(1 Kor 15,14.20.23b-24)



Chrzest przyjmujemy raz w życiu, ale aby jego skutki duchowe były w 

naszym życiu obecne, musimy o nie dbać.

Odpowiedz na pytanie:

– W jaki sposób dbamy o nasze życie duchowe?

Zapisz w zeszycie:

Dbam o nowe życie przez…

 codzienną modlitwę,

 regularną spowiedź,

 ………………………

 ……………………....

 ……………………….

 ………………………..

Uzupełnioną tabelę oraz odpowiedzi na pytania zapisz w zeszycie, 

zrób zdjęcie i wyślij na adres: agasetorek@wp.pl

Twoja praca zostanie oceniona 

mailto:agasetorek@wp.pl


Zachęcam do wysłuchania e – rekolekcji 

„Chrystus jest z tobą i nigdy cię nie opuszcza” 

przygotowanych przez alumnów Wyższego Seminarium 

Duchownego w Drohiczynie oraz ks. Mateusz Gołosia. 

https://katecheza.drohiczynska.pl/aktualnosci/internetow

e-rekolekcje-dla-dzieci-i-mlodziezy/

Z okazji zbliżających się Świąt 

Wielkanocnych życzę Wam i 

Waszym Rodzicom wielu łask 

Bożych. Niech Zmartwychwstały 

Jezus obdarzy Was wiarą, 

nadzieją i miłością.

https://katecheza.drohiczynska.pl/aktualnosci/internetowe-rekolekcje-dla-dzieci-i-mlodziezy/

